
 
 
 

Zápis ze zasedání Rady studijních programů  
Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice 

 

Pořadové číslo: 7/2021 Datum konání: 1. 9. 2021 

Přítomni: Jitka Komárková, Jan Čapek, Jan Černohorský, Marcela Kožená, Pavel Petr, Romana Provazníková, 
Jana Janderová 

Omluveni: Renáta Myšková, Jolana Volejníková, Pavel Sedlák, Jan Stejskal 

Hosté: Petr Hájek, Liběna Černohorská, Jan Fuka, Oldřich Horák, Pavla Jindrová, Kateřina Kantorová, Jan Němec, 
Pavla Procházková 

Program zasedání 

Předsedkyně Rady studijních programů doc. Ing. Jitka Komárková, Ph.D. přivítala přítomné na sedmém zasedání 
Rady studijních programů FES (dále též „RSP“). Na úvod členy RSP seznámila s programem jednání. Dále přivítala 
kolegy z KTS (Mgr. Jana Němce a Mgr. Pavlu Procházkovou). KTS se významnou měrou podílí na zajišťování 
výuky ve specializaci ERS v SP HPVS, proto byli kolegové přizváni k účasti na jednání RSP. 

1. Aktuální informace k podmínkám výuky  

Doc. Komárková poděkovala garantům SP za přijetí nových formulářů pro změny v průběhu uskutečňování SP. 

Dále seznámila přítomné s aktuálními podmínkami pro nadcházející výuku. Dle NAU je pro nadcházející období 

jednoznačně preferována prezenční výuka. Dle informací od paní prorektorky Molkové MŠMT nepředpokládá 

vydání stanoviska umožňujícího distanční výuku v nadcházejícím AR. Distanční prvky mohou být využívány 

v prezenční formě pouze ve velmi omezené míře, jako doplňující prvek, v synchronním režimu (tedy podle rozvrhu). 

Nadále budou platit hygienická opatření (respirátory, odstupy, dezinfekce). Paní prorektorka Molková bude 

v dohledné době fakulty informovat o dalším postupu. Poté doc. Komárková informovala o nových stránkách 

Univerzita online: https://online.upce.cz/ a o univerzitním workshopu o e-learningu: https://zamestnanci.upce.cz/e-

learning-na-upce-prvni-celouniverzitni-workshop-ke-sdileni-zkusenosti, který se uskuteční 13. 9. od 9 do 11 hod 

v učebně B2. V případě zájmu o účast je potřeba si rezervovat místo u paní Křivohlávkové na e-mailu 

marcela.krivohlavkova@upce.cz. 

2. Přijímací řízení 

Doc. Komárková seznámila členy RSP s aktuálními výsledky přijímacího řízení. Zopakovala, že FES chce 

bonifikovat studenty, kteří jsou aktivní a mají zájem o studium v jednotlivých studijních programech. Přijímání 

motivovaných a kvalitních studentů může zvýšit prostupnost studiem, což je v zájmu fakulty i univerzity. Opět 

apelovala na garanty SP, aby navrhli další možné způsoby bonifikace aktivních uchazečů o studium. Počty nově 

přijímaných studentů na univerzitu a fakultu jsou dané normativy MŠMT (počet studentů v 1. ročnících a KEN) 

z roku 2017. Vzhledem k této skutečnosti byl pro nadcházející AR přijat nižší počet studentů do bc. SP oproti 

minulému AR. Výrazný je pokles studentů v SP EM, který je ovlivněn nižším počtem přijatých studentů a otevřením 

nového SP Finance. Konečné počty nově přijatých studentů budou známy po rozhodnutí o odvoláních 

a po posledních zápisech, které se budou konat 14. – 15. 9. 2021. 

Posléze doc. Komárková připomněla nový termín pro zahájení přijímání přihlášek ke studiu pro další AR: 

1. 11. 2021, a termín DOD: 10. 12. 2021. 

 

https://online.upce.cz/
https://zamestnanci.upce.cz/e-learning-na-upce-prvni-celouniverzitni-workshop-ke-sdileni-zkusenosti
https://zamestnanci.upce.cz/e-learning-na-upce-prvni-celouniverzitni-workshop-ke-sdileni-zkusenosti


3. Hodnocení kvality výuky 

Doc. Komárková připomněla, že opět proběhlo hodnocení výuky. Zároveň garantům studijních programů 

připomněla, že se mají s hodnocením seznámit a případné problémy řešit ve spolupráci s garanty předmětů 

a vedoucími ústavů.  

4. Schůzky garantů SP s garanty předmětů 

Již tradičním úkolem garantů SP je setkání se všemi garanty předmětů vyučovaných v rámci jejich SP. Setkání by 

mělo proběhnout před začátkem semestru. Úkolem garantů je schůzky včas zorganizovat a řešit kvalitu výuky 

a koordinovat míru zátěže studentů v každém semestru.  

5. Změny v systému zadávání závěrečných prací 

Pro letošní AR připravujeme změnu systému zadávání závěrečných prací tak, aby se zvýšil počet studentů, kteří 

budou zpracovávat práci na téma, které je zajímá. Tímto způsobem chceme zvýšit počet spokojených studentů, 

kteří chtějí dále pokračovat ve studiu. Studenti budou mít možnost domlouvat si práce již v ZS. Meziústavní 

spolupráce při vedení závěrečných prací (především podpora z UPEM ostatním ústavům) bude pokračovat 

i nadále. Při vystavování zadávacích listů se budeme snažit posunout zodpovědnost více směrem k vedoucím 

závěrečných prací, s cílem od začátku zvýšit komunikaci mezi vedoucím práce a studentem. Fakulta samozřejmě 

nabídne AP metodickou pomoc.  

6. Změny k projednání Radou studijních programů  

Doc. Komárková seznámila členy RSP s navrhovanými změnami a výsledky hlasování. Hlasování k jednotlivým 
bodům bylo k dispozici ve Forms. Schválené změny budou oznámeny na RVH. Přijaté změny se budou zavádět 
pro nově nastupující studenty 1. ročníků. Pro stávající studenty se studijní plán měnit nebude.   

6.1. Vyřazení předmětu Podniková kultura (UPEM/FPOK), zařazení předmětu Malé a střední podnikání 

(UPEM/FMSP), akademický bakalářský studijní program Finance 

Garant SP navrhuje vyřazení předmětu Podniková kultura (UPEM/FPOK) a zařazení předmětu Malé a střední 
podnikání (UPEM/FMSP). Jedná se o změnu ve skupině předmětů Povinně volitelné předměty – skupina 1. Důvody 
jsou změna semestru výuky u předmětu Podniková kultura v rámci jiných studijních programů schválená 
na předchozí Radě studijních programů a dále vhodnější obsah předmětu Malé a střední podnikání z hlediska 
studijního programu Finance. 
 
Usnesení: Rada studijních programů Fakulty Rada studijních programů Fakulty ekonomicko-správní 
Univerzity Pardubice projednala a schvaluje vyřazení předmětu Podniková kultura (UPEM/FPOK) a jeho 
nahrazení předmětem Malé a střední podnikání (UPEM/FMSP) v akademickém bakalářském studijním 
programu Finance od AR 2021/2022.  
 
Proběhlo hlasování s tímto výsledkem: 
Pro: 8   Proti: 0   Zdrželi se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

6.2. Změna rozsahu cvičení předmětu Reklamní fotografie (FRFO), akademický bakalářský studijní 

program Aplikovaná informatika 

Garant SP navrhuje změnu rozsahu cvičení předmětu Reklamní fotografie (FRFO). Jedná se o změnu u povinně 
volitelného předmětu ve skupině 2. Změněn je rozsah předmětu z původních 25p+55s na nových 25p+25s z důvodů 
částečného překryvu s předmětem Základy fotografování. 
 
Usnesení: Rada studijních programů Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice projednala 

a schvaluje změnu rozsahu předmětu Reklamní fotografie (FRFO) v akademickém bakalářském studijním 

programu Aplikovaná informatika od AR 2021/2022. 



Proběhlo hlasování s tímto výsledkem: 

Pro: 8   Proti: 0   Zdrželi se: 0   

Usnesení bylo přijato. 

6.3. Změna literatury předmětu Information Resources (FINZ, CINZ), akademický navazující magisterský 

studijní program Informatika a systémové inženýrství (specializace Informační a bezpečnostní 

systémy) a Informatics and System Engineering (specializace Informatics in Public Administration)  

Garantka SP navrhuje změnu literatury předmětu Information Resources (FINZ, CINZ). Předmět bude 
ve specializaci IBS nově vyučován pouze v anglickém jazyce (v obou formách studia) a zároveň je nově zařazen 
jako volitelný do specializace IPA (vyučovaná v AJ). Proto garantka navrhuje nahrazení české literatury literaturou 
v anglickém jazyce. 
 
Usnesení: Rada studijních programů Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice projednala 

a schvaluje změnu literatury předmětu Information Resources (FINZ, CINZ) v akademickém navazujícím 

magisterském studijním programu Informatika a systémové inženýrství, specializace Informační 

a bezpečnostní systémy, a Informatics and System Engineering, specializace Informatics in Public 

Administration, od AR 2021/2022. 

Proběhlo hlasování s tímto výsledkem: 
Pro: 8   Proti: 0   Zdrželi se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

6.4. Částečná změna přednášejícího předmětu Správní právo 1 (FSPP1 a CSPP1), akademický bakalářský 

studijní program Hospodářská politika a veřejná správa (všechny specializace) a profesní bakalářský 

studijní program Hospodářská politika a veřejná správa 

Garantky SP nově navrhují u předmětu Správní právo 1 (FSPP1 a CSPP1) zařadit jako přednášející 
JUDr. Barboru Kovářovou, a to v rozsahu 50%. 
 
Usnesení: Rada studijních programů Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice projednala 
a schvaluje částečnou změnu přednášející předmětu Správní právo 1 (FSPP1 a CSPP1) na JUDr. Kovářovou 
(50 %) ve všech specializacích v akademickém a profesním bakalářském studijním programu Hospodářská 
politika a veřejná správa od AR 2021/2022. 
 
Proběhlo hlasování s tímto výsledkem: 
Pro: 8   Proti: 0   Zdrželi se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

6.5. Vzájemná výměna ročníků u předmětů Sportovní hry (KTS/FSH) a Podzimní sportovní kurz 

(KTS/FPSK) ve studijním plánu, akademický bakalářský studijní program Hospodářská politika 

a veřejná správa (specializace Ekonomika regionálního sportu) 

Garantka SP navrhuje vzájemnou výměnu uvedených předmětů ve studijním plánu. Předmět Podzimní sportovní 
kurz bude přesunut do druhého ročníku ZS, zatímco Sportovní hry do prvního ročníku ZS. Důvodem je lepší 
návaznost předmětů. 
 
Usnesení: Rada studijních programů Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice projednala 

a schvaluje vzájemnou výměnu ročníků u předmětů Sportovní hry (KTS/FSH) a Podzimní sportovní kurz 

(KTS/FPSK) ve specializaci Ekonomika regionálního sportu v akademickém bakalářském studijním 

programu Hospodářská politika a veřejná správa od AR 2022/2023. 

Proběhlo hlasování s tímto výsledkem: 

Pro: 8   Proti: 0   Zdrželi se: 0  



Usnesení bylo přijato. 

6.6. Změna v sylabu předmětu Účetnictví ve veřejném sektoru (PUVS/CUVS), akademický bakalářský 

studijní program Hospodářská politika a veřejná správa (specializace Veřejná ekonomika a správa, 

Ekonomika a organizace bezpečnosti a Ekonomika regionálního sportu) 

Garantka SP navrhuje změnu v sylabu předmětu Účetnictví ve veřejném sektoru (PUVS/CUVS). Změna se týká 

vynechání posledního tématu v původní osnově předmětu z časových důvodů. Tato úprava se týká prezenční 

i kombinované formy studia. Vynecháno bude téma: Komparace podvojného účetnictví dalších nevýdělečných 

organizací. 

 

Usnesení: Rada studijních programů Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice projednala 

a schvaluje změnu v sylabu předmětu Účetnictví ve veřejném sektoru (PUVS/CUVS) ve specializacích 

Veřejná ekonomika a správa, Ekonomika a organizace bezpečnosti a Ekonomika regionálního sportu 

v akademickém bakalářském studijním programu Hospodářská politika a veřejná správa od AR 2021/2022. 

Proběhlo hlasování s tímto výsledkem: 
Pro: 8   Proti: 0   Zdrželi se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

6.7. Změna v literatuře předmětu Účetnictví ve veřejném sektoru v kombinované formě (CUVS), 

akademický bakalářský studijní program Hospodářská politika a veřejná správa (specializace Veřejná 

ekonomika a správa, Ekonomika a organizace bezpečnosti a Ekonomika regionálního sportu) 

Garantka SP navrhuje doplnění literatury předmětu Účetnictví ve veřejném sektoru v kombinované formě (CUVS).  
Doplnění se týká studijního materiálu „kurz v LMS Moodle“, který má pro studenty kombinované formy studia 
povinnou formu.  
 
Usnesení: Rada studijních programů Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice projednala 

a schvaluje změnu v literatuře předmětu Účetnictví ve veřejném sektoru v kombinované formě (CUVS) 

ve specializacích Veřejná ekonomika a správa, Ekonomika a organizace bezpečnosti a Ekonomika 

regionálního sportu v akademickém bakalářském studijním programu Hospodářská politika a veřejná 

správa od AR 2021/2022. 

Proběhlo hlasování s tímto výsledkem: 

Pro: 8   Proti: 0   Zdrželi se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

6.8. Změna v literatuře předmětu Finanční analýza municipální firmy v kombinované formě (CFAM), 

akademický bakalářský studijní program Hospodářská politika a veřejná správa (specializace Veřejná 

ekonomika a správa a Ekonomika regionálního sportu) 

Garantka SP navrhuje doplnění literatury předmětu Finanční analýza municipální firmy v kombinované formě 
(CFAM). Doplnění se týká studijního materiálu „kurz v LMS Moodle“, který má pro studenty kombinované formy 
studia povinnou formu. 
 
Usnesení: Rada studijních programů Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice projednala 

a schvaluje změnu v literatuře předmětu Finanční analýza municipální firmy v kombinované formě (CFAM) 

ve specializacích Veřejná ekonomika a správa a Ekonomika regionálního sportu v akademickém 

bakalářském studijním programu Hospodářská politika a veřejná správa od AR 2021/2022. 

Proběhlo hlasování s tímto výsledkem: 
Pro: 8   Proti: 0   Zdrželi se: 0  

Usnesení bylo přijato. 



6.9. Změna v literatuře předmětu Finanční účetnictví podle IPSAS v kombinované formě (CFUH), 

akademický navazující magisterský studijní program Hospodářská politika a veřejná správa 

(specializace Ekonomika veřejného sektoru a Regionální rozvoj) 

Garantka SP navrhuje doplnění literatury předmětu Finanční účetnictví podle IPSAS v kombinované formě (CFUH). 
Doplnění se týká studijního materiálu „kurz v LMS Moodle“, který má pro studenty kombinované formy studia 
povinnou formu. 
 
Usnesení: Rada studijních programů Fakulty ekonomicko-správní Univerzity Pardubice projednala 

a schvaluje změnu v literatuře předmětu Finanční účetnictví podle IPSAS v kombinované formě (CFUH) 

ve specializacích Ekonomika veřejného sektoru a Regionální rozvoj v akademickém navazujícím 

magisterském studijním programu Hospodářská politika a veřejná správa od AR 2021/2022. 

Proběhlo hlasování s tímto výsledkem: 
Pro: 8   Proti: 0   Zdrželi se: 0  

Usnesení bylo přijato. 

7. Kontrola akreditované verze studijních plánů s daty v IS STAG  

Doc. Komárková upozornila garanty SP na důležitý úkol – kontrolu souladu studijních plánů v IS Stag (verze 2021) 

s verzí studijních plánů v akreditačních spisech. Všichni garanti SP provedou kontrolu a paní Stárkové odevzdají 

vlastnoručně podepsaný výtisk tabulky B-II-a; svým podpisem stvrdí soulad studijních plánů ve Stagu 

a  v akreditačním spisu.  
 

Termín: 30. 10. 2021 

       Zodpovídá: garanti SP 

8. Různé 

Poslední bod programu nabídl prostor pro další diskusi členů RSP. Na úvod doc. Komárková informovala o pokroku 

v digitalizaci studijních agend. Zápisy studentů do vyšších ročníků opět proběhnou online. Nově mohou plně online 

probíhat zápisy studentů do 1. ročníku SP v AJ. Dále doc. Komárková přizvala garanty studijních programů 

do předmětu kombinované formy Úvod do distančního studia 1 (FES/CUDS1), kde mohou studenty kombinované 

formy seznámit s důležitými informacemi. Výuka předmětu proběhne v posluchárně B1 v pátek 24. 9. 

od 13 do 15.40 hod. Pro studenty prezenční formy studia budou úvodní hodiny probíhat v pátek 17. 9. ráno. 

Doc. Komárková připomněla, aby vedoucí ústavů včas poslali žádosti ke schválení nových přednášejících 

a zkoušejících u SZZ před Vědeckou radou. Následně popsala problém se zapisováním jednotlivých úrovní 

angličtiny do rozvrhu ve SP Finance, který je v řešení. Dále připomněla, že studenti si mohou zapisovat předměty 

vyučované v anglickém jazyce.  

Formulář pro praxe je v přípravě. Po splnění povinné praxe v rámci své specializace si student po domluvě může 

zvolit další praxi z jiné specializace/SP jako volitelný předmět. Praxe by si studenti měli zapisovat až v ročníku, 

ve kterém ji splní; toto je studentům doporučováno.  

Dr. Janderová zmínila Erasmus výjezdy. Rektorát vzhledem k neustále se měnícím epidemiologickým podmínkám 

v jednotlivých zemích nebude otevírat žádné výzvy pro příští rok. V nabídce jsou poslední nevyužité kapacity 

z předešlého roku. V rámci Erasmus mobilit má na Univerzitu přijet okolo 100 studentů.  

9. Závěr 

Doc. Komárková poděkovala doc. Petrovi za dlouholeté garantování a rozvoj SP ISI a ISE a za členství v RSP.  

Na závěr všem poděkovala za účast na jednání RSP a popřála klidný začátek semestru.   

Zapsala: Bc. Hana Steinmetzová 

doc. Ing. Jitka Komárková, Ph.D. 

předsedkyně RSP FES 


